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P R O T O K Ó Ł 

Z ZEBRANIA WIEJSKIEGO 

MIESZKAŃCÓW SOŁECTWA ŻOLĘDOWO  

W DNIU 17 WRZEŚNIA 2015 R. 

 

Obecni na zebraniu: 

Zastępca Wójta Gminy – pani Maria Jończyk, 

Dyr. GZK – pan Leszek Dziamski, 

Radni Powiatowi – pani Żanetta Kaźmierczak, pan Leszek Kuziak,  pan Piotr Kozłowski 

Mieszkańcy – wg listy obecności stanowiącej załącznik do protokołu. 

Pan sołtys Stanisław Mikulski otworzył zebranie i powitał zaproszonych gości oraz 

przedstawił następującą propozycję porządku obrad: 

 

1. Informacja o realizacji inwestycji w sołectwie w 2015 r. 

2. Wnioski Rady Sołeckiej do budżetu gminy na 2016 r. 

3. Podział środków finansowych będących do dyspozycji sołectwa na rok 2016. 

4. Wolne wnioski i zapytania. 

  

Zebranie  w I terminie, tj. o godz. 18.00 z uwagi na brak dostatecznej frekwencji tj. 10% 

uprawnionych do głosowania mieszkańców– zgodnie ze statutem Sołectwa  nie odbyło się.                             

W oczekiwaniu na II termin pan sołtys przekazał głos księdzu Proboszczowi oraz Dyrektor 

Gimnazjum nr 1 w Żołędowie p. Ewie Krasce. Ksiądz Proboszcz serdecznie podziękował 

władzom, , Kole Gospodyń Wiejskich oraz wszystkim mieszkańcom za pomoc w 

przygotowaniach  uroczystości obchodów 300-lecia Kościoła w Żołędowie.  

Pani Ewa Kraska podziękowała za przekazanie w roku 2015 z funduszu sołeckiego środków  

na zakup nagłośnienia i tablicy świetlnej do Gimnazjum w Żołędowie. 

Głos zabrali  również Radni Powiatowi: Ż. Kaźmierczak, L. Kuziak, P. Kozłowski, którzy 

serdecznie podziękowali za przygotowane stoisko gminne na dożynkach powiatowych, które 

odbyły się 5 września w Koronowie. Wieniec przygotowany przez Koło Gospodyń i 

mieszkanki wsi  otrzymał IV miejsce w konkursie.  Radni wręczyli podziękowania  trzem 

Panią, które brały udział w przygotowaniach: 

1. Joanna Kanabaj- Nowak  

2. Sylwia Stężyńska- Kleibor 

3. Barbara Rozelfelt 

Następnie głos zabrała Pani Wójt Maria Jończyk , która przedstawiła informacje o 

realizacji inwestycji w sołectwie w roku 2015. 

 

- budowa sieci wodociągowej- ul. Krokusowa, Sasankowa ( wykonano 300m więcej) 

Zlecono wykonanie projektu na wiatę autobusową – termin realizacji  1.12.2015 

- budowa ul. Bocznej- przekazano plac budowy- 07.09.2015 

-ul. Brzozowa II etap- zakończono 

- chodnik ul. Klonowa-Bydgoska- zlecono wykonanie projektu, termin realizacji 

1.12.2015 

- ul. Leśna –przepust – wykonanie do końca roku 

-projekt skrzyżowania rejon ul. Koronowskiej – prace zostaną zlecone    
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Godzi. 18.30 Sołtys Stanisław Mikulski otworzył zebranie w II terminie 

 

Ad.2. Wolne wnioski i zapytania 

  - p. Kabatek- dlaczego chodnik ul. Klonowa- Bydgoska tylko projekt? Miało być 

wykonanie również w 2015 roku, tak pisze w gazecie. 

- Pani Wójt- nie jesteśmy odpowiedzialni za to, co jest w gazecie napisane, wykonanie 

dokumentacji projektowej do 1.XII.2015r. 

- p. Paliwoda-, co z ul. Jastrzębią? co zebranie słyszymy, że ma być wykonywana i nic się nie 

dzieje? 

- P. Wójt- zostało przygotowane PORPZUMIENIE z Urzędem Marszałkowskim, z którego 

wynika, że Gmina pokryje koszty wykonania projektu ba budowę drogi wraz z mediami ( 

wodociąg, kanalizacja, gaz) a urząd marszałkowski wykona drogę w latach 2016-2017  ze 

względu na to, że jest to droga wojewódzka Marszałek wpisze w plan wieloletni tj. 2016-2017 

budowę Czekamy na podpisane porozumienie. 

-p.Piechota- ale to za długo się ciągnie, za długo mieszkańcy czekają na chodnik przy ul. 

Jastrzębiej 

- Pani Wójt- sam projekt to koszt ok. 120 tyś i gmina to pokrywa, nic więcej nie możemy 

zrobić, ponieważ nie jesteśmy właścicielami tej drogi. 

 -p.Kozłowski- Radny powiatowy wyjaśnił, że gmina chce, aby to wszystko było zapisane i 

dlatego pojawiło się  to porozumienie. Odbyło się spotkanie z zarządem dróg Wojewódzkich i 

Pani Wójt wystosowała pismo z zapytaniem, co z ul. Jastrzębią; odpowiedzi jeszcze nie 

otrzymaliśmy. 

 

- G.Paliwoda-, ale woda dostarczana jest rurami azbestowymi, czy na pewno nic nam nie 

zagraża? Proszę się bardziej postarać! 

- Dyr. Dziamski- nic nie zagraża, są robione badania wody 

- Pani Wójt – gmina zrobiła wszystko, co mogła, czekamy na odpowiedz z Urzędu 

Marszałkowskiego.  

- p. Ewa Wojtacka-, kiedy będą dobudowane łazienki ul. Wierzbowej przy klubie rolnika  

-Pani Wójt- jesteśmy po dwóch przetargach i żadna firma nie przedstawiła oferty cenowej,na 

kwotę ujętą w budżecie, kwoty są zbyt wysokie. Apeluje, jeżeli ktoś zna firmę na terenie 

gminy, która podjęłaby się zrobić te łazienki za kwotę, którą dysponuje gmina to zapraszamy. 

- p. Gąsior- ul. Leszczynowa, co dalej? Kiedy będzie robiona? 

-Radny Leszek Kuziak- utwardzona zostanie w tym roku, w przyszłym roku będzie asfalt. 

  -p. S. Mikulski – mostek ul. Leśna? 

-Dyr. Dziamski- będzie robiony 

-p. Frelichowska- proszę o postawienie tablicy z nazwa miejscowości jadąc od strony Nekli 

-p. Leszczyński- przejście na ul. Słonecznej, dla bezpieczeństwa 

-p. Frelichowska – ścieżka rowerowa z Niemcza w stronę Żołędowa- czy można przedłużyć  

-p. Paliwoda- wniosek do budżetu 2016- oświetlenie min. 5 lamp ul. Kukułcza i Kanarkowa 

- p. Gąsior- wniosek do wykonanie oświetlenia na ul. Leszczynowej do końca 

- P. Piechota- kiedy Gimnazjum w Żołędowie będzie podłączone do gazu, ponieważ ma taka 

dobrze przygotowana kuchnie i aż szkoda, że to wszystko marnieje  

-Pani Wójt- w 2016 roku, wtedy będzie uruchomiona kuchnia 
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-p. Kaźmierczak – wniosek o wykonanie przejścia dla pieszych na ul. Słonecznej i 

przedłużenie chodnika do ul. Sportowej oraz zakup dodatkowych stojaków na rowery przy 

placu zabaw 

-ul. Leśników- mieszkańcy wnioskują o wycinkę drzew 

-p. Paliwoda- bluszcz i jałowiec na posesji przy skrzyżowaniu Bydgoskiej z Jastrzębią 

zasłania wyjazd  

- dyr. GZK- nie mogę wejść na prywatną posesję 

-Przewodniczący Rady Gminy porozmawia wraz z Sołtysem z właścicielem i poprosi o 

uporządkowanie posesji 

-p. Klett- dlaczego parking przy SP w Maksymilianowie jest zamknięty, dzieci z Żołędowa 

chodzą tam do szkoły i rodzic przywożący dziecko nie ma gdzie zaparkować. Prośba o 

rozwiązanie problemu brakującego parkingu przy szkole. 

-p. Paliwoda- suche gałęzie klonu –ul. Kwiatowa z Jastrzębia –prośba o wycięcie 

P. Leszczyński- odbyło się spotkanie z zarządem dróg i będzie to zrobione  

- prośba o postawienie znaku „ ślepa ulica” na ul. Jabłoniowej  

- ul. Słoneczna– postawienie sygnalizacji przy ul. Sportowej, aby dzieci bezpiecznie 

przechodziły na Orlika i plac zabaw. 

 

-p. Strzałka – duża uwaga do p. J. Kanabaj – Nowak w sprawie nieodpowiedniego 

przygotowania klubu rolnika na okoliczność 300-lecia Parafii w Żołędowie. Co również 

potwierdzają członkinie KGW. 

- p. Kanabaj- Nowak – zaprzecza zaistniałej sytuacji  

 

 

Ad.2. Wnioski Rady Sołeckiej do budżetu gminy na 2016 r. 

- budowa kanalizacji ul. Leśna 

- budowa mostku – ul. Leśna 

- budowa łącznika Klonowa- Bydgoska,  

 - doświetlenie placu zabaw przy Klubie Rolnika w Żołędowie 

- projekt budowy nowej świetlicy w Żołędowie 

- budowa chodnika ul. Bydgoska w stronę Nekli 

- II etap oświetlenia ul. Polna 

- ul. Słoneczna- ścieżka rowerowa  

- Piechota- ciągła linia na ul. Bydgoskiej 

- budowa wiaty przystankowej ul. Jastrzębia 

-wykonanie wodociągu ul. Śliwkowa i zaprojektowanie oświetlenia  

- poszerzenie chodnika przy posesji p. Ladińskich- wykupienie części gruntu pod chodnik 

- budowa kanalizacji ul. Jastrzębia 

- budowa parkingu ul. Akacjowa ( przy nowym cmentarzu) 

- ul. Topolowa- uzupełnienie oświetlenia 

- budowa ul. Sadowniczej 

 

Wnioski poddano głosowaniu: 

 

Za: 42 

Przeciw:0          Wstrzymało się: 0  



4 

 

 

 

 

Ad. 3. Podział środków finansowych będących do dyspozycji sołectwa na rok 2016. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie wniosku o przyznanie środków z funduszu sołeckiego na 

wskazane przedsięwzięcia przewidziane do realizacji w ramach środków określonych dla 

sołectwa. 

 

Pan sołtys przedstawił propozycje Rady Sołeckiej podziału funduszu sołeckiego na 2016 rok. 

Kwota do rozdysponowania to 42 593, 29 zł. Rada Sołecka zaproponowała następujący 

podział funduszu: 

- integracja wszystkich grup społecznych oraz zakup materiałów i sprzętu  – 12.593,29 zł 

- zakup maty pod plac zabaw przy klubie Rolnika w Żołędowie  – 10.000 zł 

- przeprowadzenie odwodnienia i utwardzenie terenu  wokół kościoła zabytkowego   w 

Żołędowie  – 20.000 zł 

 

Sołtys przedstawił uzasadnienie potrzeb wskazanych przedsięwzięć. W szczególności zwrócił 

uwagę na potrzebę wspomagania działalności różnych grup mieszkańców , które mają już 

swoją tradycję i jest społeczne zapotrzebowanie na rozwijanie i wspieranie takiej działalności. 

Następnie sołtys poprosił mieszkańców o zabranie głosu. Po wyczerpaniu toku dyskusji nad 

projektem przystąpiono do uchwalenia wniosku Sołectwa Żołędowo z inicjatywy sołtysa i 

rady sołeckiej z wykazem przedsięwzięć zgodnych  z ww. projektem.  

Sołtys zarządził głosowanie. Zebranie wiejskie uchwaliło wniosek sołectwa Żołędowo:  

Głosowaniu poddano następujący podział środków Funduszu Sołeckiego na rok 2016 

1) Integracja różnych grup społecznych oraz zakup materiałów i sprzętu   – 12.593,29 zł 

Wyniki głosowania:  

Za - 41 

Przeciw – brak 

Wstrzymało się – 1 osoba 

2) zakup maty pod plac zabaw przy klubie rolnika w Żołędowie  10.000 Zł Wyniki 

głosowania:  

Za – 41 

Przeciw –  brak 

Wstrzymało się – 1 osoba 

3) przeprowadzenie odwodnienia i utrzymanie obejścia wokół cmentarza przy zabytkowych 

Kościele w Żołędowie  – 20.000 zł  

Wyniki głosowania:  

Za –  41 

Przeciw –  brak 

Wstrzymało się – 1 osoba 

 

Pan sołtys podziękował mieszkańcom za pozytywny wynik głosowania i zakończył zebranie.  


